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Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het lid Eijsink van uw Kamer over de inventarisatie van 
wachtlijsten door de WEC-raad. 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2040501800. 
 
 
 
De Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
(Maria J.A. van der Hoeven)  
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1. 
Hoe rijmt u de actuele cijfers van de wachtlijsten cluster 4, waaruit blijkt dat 296 geïndiceerde 
leerlingen staan op de wachtlijst voor plaatsing, 1882 leerlingen op de wachtlijst voor indicatie en 961 
leerlingen met rugzakaanvraag op de wachtlijst voor indicatie, met het veel rooskleuriger beeld dat u 
telkens schetst?  
 
Al vele jaren onderzoekt de inspectie de omvang van wachtlijsten voor plaatsing,  en van wachtlijsten 
voor aanmelding- en onderzoek en de omvang van het aantal thuiszitters. De peildatum voor dit 
onderzoek is 16 januari. Dezer dagen heb ik de kamer het rapport Wachtlijsten speciaal en voortgezet 
speciaal onderwijs voor 2004 toegestuurd. Het aantal leerlingen op plaatsingslijsten  komt in dit 
rapport uit op 604 leerlingen (waarvan 332 in cluster 4) per 16 januari 2004. Op een aanmeldings- en 
onderzoekslijst staat op deze datum 3294 leerlingen (waarvan 1138 in cluster 4). Het rapport geeft ook 
de vergelijking met de aantallen geteld op 16 januari 2002 en 2003. Het aantal leerlingen op 
plaatsingslijsten is gelukkig gedaald t.o.v. de voorgaande jaren (respectievelijk 788 in 2002 en 833 in 
2003). Voor het aantal leerlingen op een aanmeldings- en onderzoekslijst geldt de daling in elk geval 
t.o.v. het vorige jaar (2618 leerlinden in 2002 en 3553 leerlingen in 2003). De cijfers van de WEC-raad 
geteld in oktober 2004 zijn lager dan die uit het inspectierapport. Dit sluit aan bij het beeld dat in de 
loop van het schooljaar het aantal leerlingen op de wachtlijsten toeneemt. Daar komt bij dat in het 
overzicht van de WEC-raad het aantal leerlingen op een wachtlijst voor indicatie sterk bepaald wordt 
door REC 4-18 (REC Chiron in oostelijk Noord-Brabant). Dit REC heeft een onderzoeksstop 
doorgevoerd, waardoor het aantal leerlingen dat wacht op plaatsing onevenredig groot is. Al met al ben 
ik van mening dat in de vraag ten onrechte wordt gesteld dat ik een te rooskleurig beeld schets van de 
omvang van de wachtlijsten in het (voortgezet) speciaal onderwijs 
 
2. 
Welke maatregelen gaat u treffen om voortaan de Kamer correct te rapporteren over de wachtlijsten? 
 
De Kamer is de afgelopen jaren correct geïnformeerd over de omvang van de wachtlijsten door middel 
van de inspectierapporten. Ook de komende jaren zal de inspectie onderzoek blijven doen hiernaar. 
Van de uitkomsten zal de Kamer vanzelfsprekend in kennis gesteld worden. 
 
 
3. 
Vindt u de situatie die blijkt uit dit overzicht, een situatie die men zoveel opgroeiende kinderen mag 
aandoen? Zo ja, welke rechtvaardiging heeft u daarvoor? 
 
In de beleidsreacties op de inspectierapporten is de onwenselijkheid van wachtlijsten een en ander 
maal aangegeven. Hierover is met de Kamer regelmatig gesproken. 
 
 
4. 
Wat gaat u ondernemen om de schade die deze kinderen als gevolg van de wachtlijsten in hun 
ontwikkeling ondervinden, te beperken? 
 
Over de maatregelen die getroffen zijn om wachtlijsten tegen te gaan is de Kamer geïnformeerd in de 
genoemde beleidsreacties en de voortgangsrapportages LGF. Ook hierover is uitvoerig met de Kamer 
gesproken. 
 
 


